
Banyoles necessita m�s places de llar dÕinfants

Fam�lies i lÕoposici� reclamen a lÕAjuntament que resolgui el d�f icit a

lÕescola bressol municipal

LÕequip de govern considera que la soluci� dep�n for�osament de la

intervenci� de la Generalitat

La sala dÕactes durant el ple d'ahir al vespre. En primer

terme, fam�lies amb mainada entre el p�blic.

GUILLEM LLORET I TRIOLA.

A poques hores del sor teig dÕadjudicaci� de places per al curs

vinent, la preocupaci� per la insuf icient ofer ta a la llar dÕinfants

municipal de Banyoles, La Balca, va capitalitzar el ple municipal

dÕahir al vespre de la ciutat de lÕestany. Una por taveu de

lÕAssociaci� de Familiars dÕAlumnes (AFA) va intervenir al f inal de la

sessi� per reclamar una soluci� urgent. En una car ta ober ta, el

colálectiu ja havia demanat a lÕAjuntament la construcci� dÕun segon

centre dÕaquest tipus a la ciutat. El nou equipament seria Ðal seu

entendreÐ la soluci� a llarg termini per resoldre el d�f icit de places

que hi ha a La Balca, on per al curs vinent sÕhan presentat 104

solálicituds de preinscripci� (92, segons lÕequip de govern) per a les

39 places que hi haur� disponibles, i conseg�entment, el 63% de

les peticions no podran ser ateses. Respecte dÕaquesta darrera

q�esti�, lÕAFA demana al consistori Òsolucions immediatesÓ. El malestar sÕhavia plasmat tamb� dies enrere amb

la manifestaci� dÕun grup de fam�lies davant la casa de la vila per cridar lÕatenci� sobre la situaci� a La Balca.

Tant lÕalcalde, Miquel Noguer, com la regidora dÕEducaci�, Ester Busquets, van compar tir la preocupaci� per

aquest d�f icit, una q�esti� Ðva indicar lÕalcaldeÐ que ja han exposat al Depar tament dÕEducaci�, at�s que Ðva

subratllar NoguerÐ la soluci� lÕha de facilitar la Generalitat. Ò�s una q�esti� de compet�ncies. Nosaltres podem

buscar solucions, per� si les places que creem no estan avalades per la Generalitat, no seran gratu�tes. Per tant,

a cadasc� el que li tocaÓ, va dir. El fet que sÕhagi anunciat la gratu�tat dÕI2 hauria provocat un increment de

peticions, van considerar a lÕequip de govern.

Tots els grups de lÕoposici� van coincidir amb les fam�lies a demanar una resposta urgent a lÕAjuntament. ERC ja

havia denunciat la setmana passada aquesta problem�tica i havia retret a lÕequip de govern (Junts, amb majoria

absoluta) que des que governa no hagi creat Òni una sola pla�a dÕescola bressolÓ. En la sessi� dÕahir, els

republicans van insistir en la necessitat de disposar de m�s places de titularitat p�blica.

En la mateixa l�nia es van expressar els representants de Sumem Banyoles i Conviv�ncia i Progr�s (CiP). Aquest

darrer, Quim Fern�ndez, va recordar que el 2019 ell mateix havia aler tat del d�f icit.
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